



Rådsmöte, protokoll
2023:2

Tisdag den 7 februari 2023, kl. 17:00 - 20:00
Slutlig mötestid: 17:06 - 18:31
Rosa rummet, Studenthuset

Kallade - (roll i mötet)

Närvaro

Alexandra Bonde

Närvarande

Carl Spets

Närvarande

Carolina Vogel

Närvarande

Leopold Rengård

Närvarande

Nima Nikaein - (justerare)

Närvarande

Sophia Aleman - (ordförande)

Närvarande

Stella Enger

Närvarande

SUS Studentombud, Carl Tjernell

Närvarande

Victor Nähls - (sekreterare)

Närvarande

Elin Englund

Oanmäld frånvaro

1. Mötets öppnande

Sophia Aleman förklarande mötet öppnat kl. 17:06.

2. Mötesformalia

a. Upprättande av närvarolista ¹

Röstlängd: **9 av 10**

Mötet konstaterades beslutsfärdigt.

b. Val av mötesordförande

Sophia Aleman föreslog

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande.

Mötet beslutade

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande.

c. Val av sekreterare

Sophia Aleman föreslog

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare.

Mötet beslutade

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare.

d. Val av justerare

Sophia Aleman föreslog

- Att välja Nima Nikaein till mötets justerare.

Mötet beslutade

- Att välja Nima Nikaein till mötets justerare.

e. Anmälan av tillägg i dagordningen

¹ Mötet skall anses beslutsfärdigt vid närvaro av minst sex (6) röstberättigade, exklusive studentombud (19 och 21 §§ Stadgar för Juridiska Linjerådet).

Victor Nåhls föreslog

- Att göra följande tillägg i dagordningen:
 - **Punkt 4 - Uppföljning.**
 - **Punkt 5.k.iv - Terminsansvariga.**

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll

Punkten bordlades.

g. Godkännande av dagordning ²

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna dagordningen med följande ändringar:
 - Tillägg angivna under **punkt 2.e.**

Mötet beslutade

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna ändringar.

² Diverse punkter har anpassats och/eller korrigerats.

3. Information från kåren

Reglerna för utbildning och examination revideras just nu. Linjerådet uppmanas att skicka in eventuella synpunkter och önskemål vartefter att de uppkommer.

Information kring infoträffen om kårpolitik har skickats ut via mail.

Ett nytt medlemssystem för SUS är under utveckling. Mötet informerades om vad systemet består av, dess syfte, samt hur åtkomstbehörigheterna är strukturerade.

Projektet har nått en betatestande fas och är planerat att tas i drift innan sommaren, med en slutgiltig lansering ihop med höstterminen.

Mötet behandlade en fråga angående Gruppen för granskning av Juristprogrammet.

4. Uppföljning

a. Beslut

i) Nr. 1-15

Mötet konstaterade besluten fullgjorda.

ii) Nr. 16

Mötet konstaterade att arbetet med beslutet fortgår.

iii) Nr. 17

Mötet konstaterade beslutet fullgjort.

iv) Nr. 18

Uppföljningen bordlades.

v) Nr. 19

Uppföljningen bordlades.

vi) Nr. 20

Mötet konstaterade beslutet fullgjort.

vii) Nr. 21

Mötet konstaterade beslutet fullgjort.

b. Bordläggningar

i) Medaljer till föregående presidium

Punkten lämnades utan åtgärd.

c. Uppdrag

i) Sophia - Uppföra ett schema för presentation av Linjerådet

Ett schema är under uppförande.

ii) Victor - Hemsida

Arbetet med ett förslag fortgår.

iii) Carl och Victor - Boka Solvik eller Osqvik

Carl har fått pris för Solvik bekräftat. Mötet valde att vänta med ett eventuellt beslut innan dess att vidare information kring Osqvik har inkommit till Victor.

5. Information från ledamöter

a. Fakultetsnämnden

Sophia redogjorde för punkten.

Nima berättade i stora drag om vad fakultetsnämnden diskuterade under Fakultetsnämndsdagen.

Mötet diskuterade punkten.

b. Utbildningsutskottet

Punkten lämnades obehandlad.

c. Lärarförslagsnämnden

Punkten lämnades obehandlad.

d. Arbetsmarknadsrådet

Punkten lämnades obehandlad.

e. Institutionsstyrelsen

Punkten lämnades obehandlad.

f. Kassören informerar

Carl konstaterade att Linjerådet har fått bidrag.

Punkten lämnades i övrigt obehandlad.

g. JURO

Ett möte kommer att ske under nästkommande vecka.

Carl sammanställer just nu en orsrapport, och frågade därför om mötet vill framföra något till JURO. Frågorna antecknades av Carl.

Mötet hade paus mellan 17:45 och 17:55.

h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur

Leopold redogjorde för stiftelsens arbete, och berättade kort om kommande konferenser.

i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud

Stella berättade om mötet.

Ett till möte kommer att ske under nästkommande vecka.

j. Centrala studeranderådet

Mötet fick veta att Nima valts till ny vice ordförande för CSR.³

Mötet diskuterade de nya lokalerna vid Albano.

Nima och Leopold berättade övergripande om vad som framkommit på deras senaste möte.

k. Övriga arbetsgrupper och nätverk

³ Centrala studentrådet.

i) Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter

Punkten lämnades obehandlad.

ii) Budgetberedningen

Punkten lämnades obehandlad.

iii) Gruppen för överseende av hjälpmedel vid tentamen

Victor berättade att gruppen kommer att återuppta sin revidering efter det att diverse oklarheter uppstått.

iv) Terminsansvariga

Stella berättade vad som framkommit i granskningen. Mötet reagerade på att det verkar vara fler än vanligt som svarat på utvärderingen. Det framkom dock inget att behöva oroa sig över.

6. Besluts- och diskussionspunkter

a. Information / uppdatering kring studentärenden

Sophia redogjorde för punkten.

b. Kick-off

Punkten behandlades under **punkt 4.c.iii.**

c. Bristande studielokaler

Sophia redogjorde för punkten.

Sophia uppmanade ledamöter att lyfta frågan i vardera lämpligt utskott/nämnd.

7. Övriga ärenden

Punkten lämnades obehandlad.

8. Nästa mötestillfälle

Sophia Aleman informerade om att nästa möte sker på tisdag den 7 mars, kl. 17:00 - 20:00, i Kårsalen i Studenthuset.

9. Mötets avslutande

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 18:31.



Victor Nähls
SEKRETERARE



Nima Nikaein
JUSTERARE

Beslutspunkter - sammanfattning

Denna sida utgår i brist på beslut.